

DIOCESE OF SAULT STE. MARIE**DIOCÈSE DE SAULT STE-MARIE****DECREE OF TRANSFER**

Whereas Father Roch Martin, by letter dated May 20, 2021, and received at the offices of the Diocesan Curia on May 25, 2021, has resigned the office of Pastor of the parish of Saint-Jean-de-Brébeuf in Sudbury, and

Whereas by a rescript bearing protocol number 057/2021, Bishop Thomas Dowd accepted this offer of resignation, thus rendering vacant the office of Pastor of the aforementioned parish as of August 1, 2021, and

Whereas Father Guy Albert, current Pastor of the parish of Saint-Dominique in Sudbury, during a phone conversation with Bishop Dowd on May 20, 2021 already verbally accepted to be transferred to the parish of Saint-Jean-de-Brébeuf, for the good of the Church,

DECREE

1. Fr. Guy Albert is transferred from the office of Pastor of the Parish of Saint-Dominique to the office of Pastor of the Parish of Saint-Jean-de-Brébeuf in Sudbury. This transfer takes effect as of August 1, 2021, such that he will begin his new office on that day, and the previous office will fall vacant on that day.

DÉCRET DE TRANSFERT

Attendu que l'abbé Roch Martin a démissionné de ses fonctions comme curé de la paroisse Saint-Jean-de-Brébeuf à Sudbury, par lettre en date du 20 mai 2021 reçue aux bureaux de la Curie diocésaine le 25 mai 2021, et

Attendu que par un rescrit au numéro protocolaire 057/2021, Mgr Thomas Dowd a accepté cette offre de démission, rendant ainsi vacant le poste de curé de la paroisse précitée, à compter du 1er août 2021, et

Attendu que le Père Guy Albert, curé actuel de la paroisse Saint-Dominique à Sudbury, a déjà accepté verbalement, lors d'une conversation téléphonique avec Mgr Dowd le 20 mai 2021, d'être transféré à la paroisse Saint-Jean-de-Brébeuf, pour le bien de l'Église,

DÉCRET

1. Le P. Guy Albert est transféré du poste de curé de la paroisse Saint-Dominique au poste de curé de la paroisse Saint-Jean-de-Brébeuf à Sudbury. Ce transfert entrera en vigueur le 1er août 2021, de sorte qu'il assumera ses nouvelles fonctions ce jour-là et le poste précédent deviendra vacant ce jour-là.

2. Fr. Albert is dispensed from the obligation of taking possession of the parish described in canon 527 §2, and instead takes possession immediately as of August 1, 2021.
3. As is permitted by decree no. 5 of the Canadian Conference of Catholic Bishops, Fr. Albert is appointed for a term of six (6) years, without prejudice to the provisions of canon 538 §3.
2. Le Père Albert est dispensé de l'obligation de prendre possession de la paroisse tel que décrit au canon 527 §2, et il en prendra plutôt possession à compter du 1er août 2021.
3. Tel que le permet le décret no. 5 de la Conférence des évêques catholiques du Canada, le P. Albert est nommé pour un mandat de six (6) ans, sans préjudice des dispositions du canon 538 §3.

Given at Sudbury, the seat of the diocesan curia, the 26th day of May, 2021.

Donné à Sudbury, le siège de la curie diocésaine, ce 26^e jour de mai 2021.

+Thomas Dowd

+Thomas Dowd
Diocesan bishop / évêque diocésain

Jean Vézina

Jean Vézina
Chancellor / chancelier

